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Aanwezig: 

F.L.J. van der Meijden   , voorzitter 

R.A.G. van den Berkmortel    , lid 

H.M.M. van Bree   , lid 

A.M. Brouwers    , lid 

J.J.M. Brouwers   , lid 

H.M.F.C. van Delden-Sanders    , lid 

A.A.H.G. de Groot   , lid 

J.P.H. Gruijters     , lid 

M.J.T. van der Heijden    , lid 

V.T.J.A. van Schaijk   , lid  

B.M. Straatman   , lid 

J.H. Strijbosch     , lid 

M.H.A. Tijssen    , lid 

A.J.M. van de Ven-Vogels    , lid 

N.A.J.M. Verhoeven-Otten    , lid 

J.C.M. Verschuren   , lid 

A.G. M. van de Wijdeven   , lid 

F.P.A.C. van Zeeland    , lid 

M.L.M. van Heijnsbergen   , griffier 

 

J.H.C.M. Briels    , wethouder 

G.T. Buter    , wethouder 

A.J.L. Meulensteen    , wethouder 

M.C. Slaets-Sonneveldt   , wethouder 

M.A.H. van der Zanden-Swinkels   , wethouder 

M.J.M. Meertens   , secretaris 

 

 

Afwezig: 

W.G.M. van Dijk   , lid  

J.B.J.A.M. Hendriks   , lid 

 

 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Hij meldt de afwezigheid 

van de leden Van Dijk en Hendriks. De heer Gruijters wordt aangewezen om in geval van 

stemming als eerste zijn stem uit te brengen. 

 

2. Vaststelling agenda. 
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De heer Gruijters wil bij agendapunt 9 een korte reactie geven. Voor het overige wordt de 

agenda conform het concept vastgesteld. 

 

3. Vragenhalfuurtje. 

Van het vragenhalfuurtje wordt geen gebruik gemaakt. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 30 augustus 

2018. 

De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld. 

 

5. Ingekomen stukken. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

6. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet voor de aanleg van een 

bergingsvijver in het woningplan De Beekse Akkers. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

7. Voorstel tot wijziging van de Verordening Ondergrondse Infrastructuur. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

8. Voorstel tot wijziging van de verordening Zonnepanelenproject Laarbeek 2017. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

9. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Putweg 2, Beek en Donk. 

De heer Gruijters merkt op dat er in het verleden al vaker gesproken is over de herbestemming 

van voormalige agrarische bedrijfsgebouwen (VAB’s). Door het college is toegezegd dat hierop 

beleid ontwikkeld zou worden als onderdeel van een totaalvisie op het buitengebied. Hij vraagt 

wanneer de raad die visie tegemoet kan zien. 

De voorzitter geeft aan dat het college de vraag van de heer Gruijters schriftelijk zal 

beantwoorden.  

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

10. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Woningen Heertums Akker, 

Lieshout. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  
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11. Samenwerkingsovereenkomst Bereikbaarheidsagenda Zuidoost-Brabant 2017-

2030 en Subsidieregeling Bereikbaarheidsakkoord Zuidoost-Brabant 2017-2030. 

De voorzitter merkt vooraf op dat de grondslag van het raadsbesluit is aangepast in die zin dat 

wordt verwezen naar de Wet gemeenschappelijke regelingen. 

De heer J. Brouwers informeert naar de financiële consequenties van de projecten voor 

Laarbeek. Hij spreekt over complexe stukken en zou daarom graag nog een keer een uitleg 

willen in de commissie Ruimtelijk Domein.  

De heer Van der Heijden vraagt om de raad goed op de hoogte te blijven houden van de 

projecten die in gang worden gezet en hoe zij verlopen. De raad kan dan tijdig reageren indien 

nodig.   

Volgens de heer Gruijters gaat het hier om de uitwerking van eerder gemaakte afspraken. Hij 

ondersteunt het verzoek van de heer Brouwers om een extra toelichting van de materie in de 

commissie Ruimtelijk Domein.   

De heer T. Brouwers vraagt of de mogelijkheid aanwezig is dat een gemeente zich alsnog 

terugtrekt uit de gemaakte afspraken. 

De heer Strijbosch vraagt of er duidelijkheid is over een oplossingsrichting voor de Beekse brug.  

Wethouder Meulensteen bevestigt dat het gaat om ingewikkelde materie. Met deze 

samenwerkingsovereenkomst gaan we over tot de uitvoering van de verschillende projecten 

waarover al zo lang is gesproken. Hij beantwoordt vervolgens enkele financieel technische 

vragen vanuit de raad. Het belangrijk dat we ons richten op de toekomst en de projecten die 

eraan komen. Alle gemeenten hebben zich een half jaar geleden akkoord verklaard met de 

intentieovereenkomst en hij heeft geen signalen ontvangen dat een van die gemeenten daar nu 

anders over denkt. Als voorzitter van de regio oost van de bereikbaarheidsagenda zit hij er 

bovenop en ziet hij kansen voor het college om mogelijk al snel uitvoeringsprojecten aan de 

raad voor te kunnen leggen.  

De Provincie heeft eerder al toegezegd dat er duidelijkheid komt over de oplossingsrichting voor 

de problemen bij de Beekse brug, voordat met de werkzaamheden aan de N279 wordt 

begonnen. Die toezegging staat nog steeds.  

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

12. Circulaire economie. 

De heer Straatman spreekt van een goede prikkeling als gevolg van de voorgestelde 

tariefwijzigingen. De vragen die in de commissie zijn gesteld zijn wat hem betreft naar 

tevredenheid beantwoord. Met de mogelijke besparing kan de beoogde stijging van de landelijke 

belasting voor een belangrijk deel worden gecompenseerd. 

Volgens de heer Van Bree is de urgentie daar, gelet op de actuele ontwikkelingen van de 

afgelopen week. Het onderstreept dat we de goede koers aan het uitzetten zijn. Hij is ook blij 

met het communicatieplan en de voorgenomen evaluatie over een jaar. Vervolgstappen zijn wel 

noodzakelijk. Daar wil hij in de commissie graag verder over praten. Hij vraagt tot slot aandacht 

voor de mogelijkheden tot samenwerking in de peel. 

De heer Van der Heijden steunt het voorliggende plan. De focus dient gericht te zijn op 

preventie. Daarom is het zaak om te kijken waar nog meer rendement gehaald kan worden. Een 
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goede evaluatie is belangrijk. Daarin dient ook gekeken te worden naar de effecten van het 

beleid op de hoeveelheid afval in het buitengebied. 

De heer Strijbosch is blij met deze volgende stap op weg naar een circulaire economie. 

Bewustwording is daarbij erg belangrijk. Vandaar de noodzaak van een goede voorlichting. 

De heer J. Brouwers staat achter de insteek van dit voorstel, namelijk dat de vervuiler betaalt. 

Ook hij wijst op het belang van een goede communicatie en evaluatie. Hij stelt tot slot enkele 

verhelderende vragen.  

Wethouder Van der Zanden is blij met de positieve reacties vanuit de raad. Zij vindt het 

belangrijk om stap voor stap te werk te gaan om iedereen ook mee te krijgen. Draagvlak is erg 

belangrijk. In Peelverband vindt waar mogelijk al afstemming plaats. Ook de hoeveelheid 

zwerfafval zal betrokken worden in de evaluatie. Uitgangspunt is dat de wijk Voorbeemd per 1 

januari 2019 weer in de pas loopt met de rest van Laarbeek.  

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

13. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2018. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd.  

 

13a. Aanbieding concept programmabegroting aan de raad. 

Wethouder Van der Zanden meldt dat de programmabegroting 2019 is getiteld “Samenspel” 

(subtitel: Laarbeek in balans). De basis voor de begroting is het raadsbrede programma 

“Handen ineen”. In de wijze waarop deze begroting tot stand komt wil het college de kader 

stellende rol van de raad meer tot uiting laten komen. Zij wijst erop dat er in financiële zin een 

sprake is van een belangrijke koerswijziging. Vanaf komend jaar zullen alle structurele kosten 

voor onderhoud worden opgenomen in de begroting. Uitgangspunt is om het 

voorzieningenniveau in de kernen van Laarbeek betaalbaar te houden voor de toekomst. Ook de 

ramingen in het sociaal domein zijn actueel en realistisch. Verder zijn de laatste cijfers van de 

Algemene Uitkering in de conceptbegroting verwerkt. De voorliggende conceptbegroting is het 

resultaat van een goed samenspel. Laarbeek is een financieel gezonde gemeente en daar is het 

college trots op. Zijn kijkt uit naar het debat met de raad op 8 november aanstaande. 

Vervolgens overhandigt ze een exemplaar van de programmabegroting 2019 aan de 

waarnemend raadsvoorzitter. 

 

14. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 8 november 2018. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de griffier, de voorzitter, 
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M.L.M. van Heijnsbergen F.L.J. van der Meijden 

 


